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内容概要

◆名师主笔专家审稿◆    本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师、优秀骨干
教师联合编写，由中外教育专家审定把关。
    ◆循序渐进水到渠成◆    内容按周次设计。
周一至周四每天安排两篇短文改错和一篇写作练习；写作练习从周一到周四依次为“经典范文背诵”
“习作评改”“写作基础练习”“命题作文”。
周五为“任务型写作”，周末为“高分加油站”（包括“技巧点拨”和“词句背记”）。
写作训练按照“正面引导－标本评注－基础准备－综合训练－新题型突破－规律技巧总结”的认知顺
序安排。
    ◆选材新颖命题科学◆    “短文改错”所选短文针对性强，题材广泛。
“命题作文”“任务型写作”命题情景真实，形式多样，与高考真题思路契合。
    ◆强力助记名师指导◆    针对经典范文，由名师设计高效实用的背记提纲；针对命题作文。
由名师提供写作高分必读技巧指导，手把手地教学生写出高分作文。
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章节摘录

　　Each year， thousands of Chinese middle school students go to study in foreign countries.Recent research
shows among 428 middle school students in Shanghai， nearly half of them wouldlike to study abroad.　
　"Chinese children are eager to go abroad to get a wider view， less academic competition oreven family honour
，" said Chen Yi， a Chinese writer who has lived in the US for 16 years. "Butlife in foreign countries can be hard
for young people."　　"We have to face the culture shock and language problems，" said Hong Guang， a
Chinesestudent in London.　　However， these are not always the most difficult things to overcome. To most
children，controlling themselves when studying alone in a foreign country is a big challenge.　　Zhang Jia， a
16-year-old student from Shanghai， entered high school in Melbourne， Australialast October. To his surprise
， his teachers there seldom pushed students to study. And usuallythere wasnt much homework.　　Some of his
friends spent their whole years money in the first two months of the new term.　　"Studying abroad at a young age
can help students learn foreign languages quickly andbroaden their minds， but students and parents should know
about the challenges，" Chen said.
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